

國立清華大學徵聘教師
Faculty Openings
National Tsing Hua University

國立清華大學徵聘教師之公告請參見各院/系/所網站，名額需求、截止日期等資訊持續更新中，以下僅供參考。

Please refer to websites of Colleges /Department /Institutes in NTHU for updated information.

● **國立清華大學物理學系及天文研究所誠徵專任教師**

Faculty Openings

Department of Physics and Institute of Astronomy

National Tsing Hua University

公告網址：

<https://academicjobsonline.org/ajo/NTHU/Phys/FACULTYPOSITION>

AcademicJobsOnline.org
National Tsing Hua University, Physics Department

Position ID:	NTHU-Phys-FACULTYPOSITION [#18724]
Position Title:	Faculty Position
Position Type:	Tenured/Tenure-track faculty
Position Location:	Hsinchu, Hsinchu 300, Taiwan [map]
Subject Areas:	Physics / Astrophysics (astro-ph), Atomic Molecular and Optical Physics, Condensed Matter Experiment, Condensed Matter Physics, Condensed Matter Physics; Condensed Matter Theory; Computational Physics; X-ray Spectroscopy; Electronic Structure; Ultrafast Dynamics, Condensed Matter Theory, HEP-Experiment (hep-ex), High Energy Physics, Optical Physics, Particle Physics, Plasma Physics, Quantum Computing
Appl Deadline:	2021/11/15 11:59PM (posted 2021/06/01, listed until 2021/11/15)
Position Description:	

*** the list date or deadline for this position has passed and new applications are no longer being accepted. ***

國立清華大學物理學系暨天文研究所 誠徵教師二次公告

國立清華大學物理學系暨天文研究所誠徵助理教授級以上教師。教師需參與大學部及研究所之教學，能以英語授課、發展世界級的研究計畫，有成為我國乃至全球頂尖學者的潛力，具中文讀寫、溝通能力是重要的考量。

有意者請寄送履歷 (含 research ID)、著作目錄、至多五篇代表著作、研究及教學計畫、三封(含)以上推薦信至人事委員會信箱

personnel@phys.nthu.edu.tw，截止日期為 2021 年 11 月 15 日，通過聘任程序者，自 2022 年 8 月 1 日起聘。有關本系相關資訊請至

<http://phys.site.nthu.edu.tw/> 參閱。

Second Announcement

Open Search for Faculty Positions at Department of Physics and Institute of Astronomy National Tsing Hua University, Hsinchu, Taiwan

The Department invites applications for a tenure-track faculty position at the assistant professor level or above with an expected start date of August 1, 2022.

The Department seeks candidates who have demonstrated originality and productivity in research and promise in teaching in English at both undergraduate and graduate levels.

A resume with a research ID, a list of publications, up to five representative works, a description of research and teaching plans and three reference letters are required by November 15, 2021 for full consideration. Under normal circumstances, proficiency in Mandarin is required. Further information about the department can be found on the web: [http://phys.site.nthu.edu.tw/index.php?](http://phys.site.nthu.edu.tw/index.php?Lang=en)

Lang=en

Please send all application matters, reference letters, and questions to the Personnel Committee at personnel@phys.nthu.edu.tw

Application Materials Required:

Submit the following items online at this website to complete your application:

- Cover letter
- Curriculum Vitae
- Research statement
- Teaching statement
- Publication list
- Up to five representative works
- Three or more reference letters (to be submitted online by the reference writers at this site)

And anything else requested in the position description.

Further Info:

<http://phys.site.nthu.edu.tw/>

Prof. Yi-Wei Liu (personnel@phys.nthu.edu.tw)

Personnel Committee, Department of Physics and Institute of Astronomy,

National Tsing Hua University,

No. 101, Sec. 2, Kuang Fu Road, Hsinchu 30013, Taiwan

● 國立清華大學生命科學院誠徵專任教師**Faculty Openings****College of Life Science****National Tsing Hua University**

公告網址：<http://college.life.nthu.edu.tw/news/news.php?Sn=822>

國立清華大學生命科學院誠徵專任教師

國立清華大學生命科學院誠徵專任助理教授(含)以上教師數名

起聘日期：2021年2月1日

延聘條件：

- 1.具博士學位且有博士後研究經驗。
- 2.能與本院教師形成整合性教學或研究團隊者；能支援大學部教學者優先考慮。

延聘領域：

本年度希望延聘符合下列領域的優秀教師

- 1.人類微生物體學Human microbiome
- 2.再生醫學Regenerative medicine
- 3.分子醫學Molecular medicine
- 4.神經醫學Medical neuroscience
- 5.合成生物學Synthetic biology
- 6.精準醫學Precision medicine
- 7.計算生物學Computational biology
- 8.生物資訊與結構生物學Bioinformatics and structural biology
- 9.系統神經科學Systems neuroscience
- 10.其他生命科學相關領域Life science associated field

申請截止日期：2020年8月21日

申請方式與應備資料：

應徵者請將個人資料表及詳細學經歷資料(請附博士證書影本)、研究成果簡述、教學計畫、研究計畫及三封推薦信，於截止日期前寄交新竹市光復路二段101號

生科二館205室清華大學生命科學院聯合初聘小組收。

本院資料請見<http://college.life.nthu.edu.tw/>，若有任何疑問，歡迎致電子郵件到 recruit@life.nthu.edu.tw。

The College of Life Science of National Tsing Hua University (NTHU) in Hsinchu, Taiwan, invites applications for faculty positions at all levels, with an expected start date of February 1st, 2021. The college provides outstanding opportunities for faculties to undertake advanced researches and engage in excellent educational programs. We seek for outstanding candidates from all fields of life sciences, with special emphasis on the following fields:

1. Human microbiome
2. Regenerative medicine
3. Molecular medicine
4. Medical neuroscience
5. Synthetic biology
6. Precision medicine
7. Computational biology
8. Bioinformatics and structural biology
9. Systems neuroscience
10. Life science associated field

NTHU is situated in Hsinchu, Taiwan, embraced by the Hsinchu Science Park and Hsinchu Biomedical Science Park. In addition to having a beautiful campus, NTHU is recognized as a leading research university in Taiwan. Applicants should provide the following documents: (1) curriculum vitae, personal information, publication list, (2) a cover letter, (3) statement of research achievements, (4) statement of research and teaching plan, (5) a photocopy of Ph.D. diploma, and (6) three reference letters (referees should directly send the letters to us via email or post).

Please submit your application with the required documents by August 21st, 2020, to Faculty Recruitment Committee, College of Life Science; 101, Sec 2, Kuang Fu Road, Hsinchu 30013, Taiwan. For electronic submissions and additional inquiries please contact us by Email: recruit@life.nthu.edu.tw. Furthermore, the information regarding the research of our college is available at <http://college.life.nthu.edu.tw/>.

● **國立清華大學電機工程學系誠徵專任教師**

Faculty Openings

Department of Electrical Engineering

National Tsing Hua University

公告網址：<http://web.ee.nthu.edu.tw/p/404-1175-37905.php>

國立清華大學電機工程學系誠徵專任教師數名

一、國立清華大學電機工程學系（含電子工程研究所、通訊工程研究所、光電工程研究所）誠徵教授、副教授、助理教授，需求相關領域(但不限於)如下：

- 1) Robot intelligence
- 2) Hardware security architecture
- 3) Nano-electronic devices and theory
- 4) Compound semiconductor electronics
- 5) Artificial intelligence for communications
- 6) Internet of things
- 7) Semiconductor photonics
- 8) Laser optics

二、【應徵資料】：合乎上述條件者，且具備優異學術發展潛力者，請備以下資料 email 至 recruit@ee.nthu.edu.tw：

*收件截止日(含推薦信)：111.01.19(最早起聘日：111.08.01)

*以下所需資料，請各成一個 PDF 檔

(寄件主旨範例：應徵國立清華大學電機工程學系專任教職-xxx 博士)

檔名範例：1.xxx 博士申請資料-申請信函；2.xxx 博士申請資料-個人履歷表)

- 1)申請信函（需註明應徵職級及學術專長領域）
- 2)個人履歷表（需含學經歷、研究方向、研究成果、著作目錄、可開授之課程及其規劃）
- 3)未來五年研究計畫簡述
- 4)學位證件影本及成績單（均含大學及研究所）
- 5)研究成果代表作影本
- 6)推薦信三封（須由推薦人直接寄出並含推薦人之簽名）
- 7)其它有助審查資料

【聯絡電話】：03-5731150

【傳真】：03-5715971

【E-mail】：recruit@ee.nthu.edu.tw

公告網址：[Faculty Openings 2022 \(nthu.edu.tw\)](http://Faculty%20Openings%202022%20(nthu.edu.tw))

Faculty Openings 2022

The Department of Electrical Engineering (including the Institute of Electronics Engineering, the Institute of Communications Engineering, and the Institute of Photonics Technology) at National Tsing Hua University is inviting applications for faculty positions at all levels (professors/associate professors/assistant professors) including (but not limited to) the following areas：

- 1) Robot intelligence
- 2) Hardware security architecture
- 3) Nano-electronic devices and theory
- 4) Compound semiconductor electronics
- 5) Artificial intelligence for communications
- 6) Internet of things
- 7) Semiconductor photonics
- 8) Laser optics

Please prepare the following required application materials and email the electronic files to **recruit@ee.nthu.edu.tw**.

*Application deadline (including the reference letters): January 19, 2022
(The hiring period starts from August 1, 2022).

*Please note that the application materials should be provided separately as individual PDF files.

(Example of email subject line: "Application for Faculty Positions in NTHUEE-Dr. (name)")

Example of file names: "Dr. (name) application material-letter of application", "Dr. (name) application material-curriculum vitae.")

- 1) A letter of application (which should clearly indicate the position you apply for with a list of your research interests)
- 2) A curriculum vitae including the candidate's education background, research interests, research achievements, publication list, and teaching interests
- 3) A research plan statement (5-year prospect)
- 4) Photocopies of degree certificates and transcripts
- 5) Photocopies of major publications and research achievements
- 6) Three reference letters (which should be sent directly from referees and should contain referees' signatures)
- 7) Other helpful materials

【Tel】 : 03-5731150

【Fax】 : 03-5715971

【E-mail】 : recruit@ee.nthu.edu.tw